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İslamcı kesim bu İslamcı kesim bu 
sınavı kaybetti!sınavı kaybetti!

Kaliteli, nitelikli ve büyük işler yapmayı, 
gerçek belediyeciliğin en güzel örnek-
lerini sergilemek için hep sahada olma-
yı sürdüreceğiz. Hep birlikte, Adapazarı 

için çok çalışmaya, gayrete, başarıya 
ve berekete devam. Adapazarı 

için yola devam. ADA Hayat 
Projesinin başlamasıyla birlik-
te 35 binamız dönüşüm için 
başvurdu. Bu binaların 27 
adeti yıkıldı” dedi. /6’DA

..

FİYATI:5 TL6 ŞUBAT 2024 SALI

►Yusuf Cinal yazısı 6’da

ATATÜRK ve ÇİFTÇİATATÜRK ve ÇİFTÇİ

►Serdar GÜL yazısı 3’te

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE 
BAŞKANINA AÇIK MEKTUPBAŞKANINA AÇIK MEKTUP

►Erol Afşar yazısı 7’de

Ne kadar oy, Ne kadar oy, 
o kadar hizmet!o kadar hizmet!

nBaşkan Adayı Yusuf Alemdar, “İstedik ki önce bu 
davaya gönül vermiş, gece gündüz demeden hiz-
met etmiş her kim varsa hayır dualarını alıp öyle yola 
çıkalım. Çünkü bu dava sizlerle var oldu ve sizlerle 
birlikte geleceğe güçlü adımlarla ilerleyecektir. Rab-
bim birlik beraberliğimizi daim eylesin” dedi. /7’DE

6 Şubat 2023 depreminin üzerinden tam bir yıl geçti.

Sakarya’da, “Sakaryalı”Sakarya’da, “Sakaryalı”
 olamamak? olamamak?

►Ahmet Çubuk yazısı 2’de

YARAMIZ KANIYOR!YARAMIZ KANIYOR!
Türkiye, geçen yıl şubat ayında “asrın Türkiye, geçen yıl şubat ayında “asrın 
felaketi” olarak nitelenen Kahraman-felaketi” olarak nitelenen Kahraman-
maraş merkezli 11 ili etkileyen dep-maraş merkezli 11 ili etkileyen dep-
remlerin acısıyla sarsıldı. 14 milyon remlerin acısıyla sarsıldı. 14 milyon 
vatandaşı doğrudan etkileyen dep-vatandaşı doğrudan etkileyen dep-
rem nedeniyle ülke genelinde 7 gün rem nedeniyle ülke genelinde 7 gün 
süreyle milli yas ilan edildi. Bugün süreyle milli yas ilan edildi. Bugün 
sosyal medyada yapılan paylaşımlar-sosyal medyada yapılan paylaşımlar-
da “Acımız hala taze” mesajı veriliyorda “Acımız hala taze” mesajı veriliyor
nTürkiye’de, 6 Şubat’ta Kahramanma-
raş’ın Pazarcık ilçesinde saat 04.17’de 
7,7 büyüklüğünde, Elbistan ilçesin-
de saat 13.24’te 7,6 büyüklüğünde 
deprem meydana geldi. Kahramanma-
raş’ın yanı sıra Hatay, Osmaniye, Adıya-
man, Diyarbakır, Şanlıurfa, Gaziantep, 
Kilis, Adana, Malatya ve Elazığ’ı vuran 
asrın felaketinde 53 bin 537 kişi haya-
tını kaybetti, 107 bin 213 kişi yaralandı. 
Türkiye’nin uluslararası yardımı da 
içeren 4. seviye alarm verdiği deprem 
sonrası 93 ülkeden arama kurtarma 
ekipleri bölgede çalışmalara katıldı. 120 
bin kilometre karelik alanda 14 milyon 
vatandaşın doğrudan etkilendiği dep-
remler 11 il, 124 ilçe, 6 bin 929 köy ile 
mahallede ağır yıkımlara yol açtı. Ülke 
genelinde 7 gün süreyle milli yas ilan 
edilirken, deprem bölgesinde ise OHAL 
kararı alındı.

nÇetin kış koşullarını tavanı akan, 
yağmurda su basan konteynerlerde 
geçirmeye çalışan depremzedeler 
bir yıldır kalıcı konut bekliyor. Des-
teğin azaldığını söyleyen vatandaş-
lar ‘bizi unutmayın’ mesajını verdi. 
Bölgede hâlâ yardımlarla ayakta 
kalmaya çalışan depremzedeler ise 
yine zorlu kış koşullarını konteyner-
lerde geçirdiklerini ve kendilerini ev 
umudu ile avutmaya çalıştıklarını, 
desteğe ihtiyaç duyduklarını belirt-
ti. /Rabia KAYA’nın Haberi 3’te

nSakarya Ticaret ve Sanayi Oda-
sı Bilişim Telekomünikasyon sek-
tör grubu temsilcisi 31. Meslek 
Komite  Başkanı Enes Sevindik 
ve Komite Üyelerinin katılımıyla 
SATSO Hizmet Binasında gerçek-
leştirilen son olağan toplantıda 

yapılan kanun değişikliği ile 
yurtdışından gelen cihazların 
ülkemizde kullanım süresinin 
180 güne kadar uzatılması ve bu 
gelişmeyle birlikte yaşananlara 
ilişkin değerlendirmede bulunul-
du. /4’TE

nDeprem bölgesine Sakarya’dan ilk 
giden UMKE ekibinde yer alan Hem-
şire Pınar Tütüncü o gün yaşadıklarını 
anlattı. Osmaniye’ye ulaşmak için zorlu 
hava koşullarında yolla çıktıklarını dile 
getiren Pınar Hemşire, Bakanlığın yön-
lendirmesiyle bir an önce Osmaniye’ye 
varmaya çalıştıklarını söyledi. Pınar 
Hemşire, o gün yaşananları şu sözlerle 
anlattı: “İkinci deprem haberini yolda 
duyduk. İki kez yıkılmıştık! Saat 21.00 
sıralarında Osmaniye’ye giriş yaptık. 
Sakarya UMKE Tim-1 ekibimize Metin 
Tamer Sitesine intikal görevi verildi. 
Site yerle bir olmuştu, insanlar dışarda 
korkmuş, üşümüş, üzgün ve şok içinde 
bir umut beklerken telefon sesi geldiği 
bilgisiyle arama çalışmaları bir noktada 
yoğunlaştırıldı.” UMKE ekibinde yer 
alan Acil Tıp Teknisyeni Furkan Kardeş 
o gün yaşananların hafızalarda çok taze 
olduğunu vurgulayarak 1999 Marmara 
Depremini yaşamış biri olarak büyük 
bir hüzünle bölgeye hareket ettiklerini 
dile getirdi. 

SAKARYA UMKE BÖLGEDEYDİ

DEPREMZEDENİN TEK UMUDU EVDEPREMZEDENİN TEK UMUDU EV

Cumhur İttifakı Sakarya Büyükşehir Bele-
diye Başkan Adayı Yusuf Alemdar, seçim 
çalışmaları kapsamında Sapanca’nın 

Rüstempaşa Mahallesi’nde vatandaş-
larla buluştu. Alemdar, “Bizler Türkiye 

Yüzyılı mottosuyla yeni bir yola çık-
tık. Yolumuz uzun ve yapacak çok 
işimiz var. Şehrimiz ve bilhassa 
Sapanca’mız her geçen gün geli-
şiyor. Bu gelişime ayak uydurmak 
için çevreci yaklaşımları esas alan 

bir anlayış içerisinde olacağız” dedi. 
/6’DA

Alemdar: “Yapacak Alemdar: “Yapacak 
çok işimiz var”çok işimiz var”

SATSO SATSO 
mağduriyetemağduriyete
karşı uyardı!karşı uyardı!

Alemdar öğrencilerin Alemdar öğrencilerin 
heyecanına ortak olduheyecanına ortak oldu

AdapazarıAdapazarı’’nda nda 
değişim başladıdeğişim başladı

Adapazarı Be-Adapazarı Be-
lediyesi Şubat lediyesi Şubat 
meclisinde konu-meclisinde konu-
şan Başkan Mutlu şan Başkan Mutlu 
Işıksu, “Dersimize Işıksu, “Dersimize 
hep iyi çalıştık. hep iyi çalıştık. 

nCumhur İttifakı Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Adayı Yusuf Alemdar, yarıyıl tatilinin 
ardından ilk ders zilinin çaldığı Eser İlköğre-
tim Okulu ve Yenigün Ortaokulu ile Sezgin-
ler Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’nde 
öğrencilerin heyecanına ortak oldu. /2’DE

Kılıç: “Sapanca’nın 
sorunlarını biliyoruz”

İMO’dan deprem mesajı!
6 Şubat 2023 Kahramanmaraş 
Depremlerinin yıldönümünde 
İnşaat Mühendisleri Odası Sakar-
ya Şube Başkanı Semih Uçar ve 
Yönetimi şehirlerin depreme hazır 
olmaları adına önemli açıklama-
larda bulundu.  Semih Uçar riskli 
yapı stoklarının ivedilikle belir-
lenmesi, riskli yapıların öncelik-
lendirilmesi, güçlendirilmesi veya 
kentsel dönüşüme sokulması 
gerektiğini belirtti. /5’TE

İYİ Parti Sapanca Belediye Başkan Adayı Alpas-
lan Kılıç Sapanca muhtarlarıyla bir araya geldi. 
“Sapanca, Türkiye’de turizmin parlayan yıldızı 
haline gelmiştir” diyen İYİ Partili Başkan Adayı 
Kılıç, muhtarlar ile Sapanca hakkında istişare-
lerde bulundu. Muhtarların sorunlarını dikkatle 
dinleyerek not alan Kılıç, “Sapanca’nın sorunla-
rını biliyoruz. Çözecek kadro ve irade bizlerde 
var. Sakarya ve Sapanca için her zaman daha 
iyisi var. İlimiz ve ilçemizin gelişip kalkınması 
için hep birlikte istişare ederek çözümler bula-
cağız. Sakarya ve Sapanca İyi olacak inşallah” 
açıklamalarında bulundu.


